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1、一直以来有句话想对你说，但苦于没有机会，今天我终于鼓起勇气……生日快乐!
always have words to say to you， but no chance， today i finally summon up courage to…… happy birthday!
2、愿你今天的回忆温馨愿你今天的梦甜在心愿你这一年欢欢喜喜祝你生日美好无比!
may your memories today be warm ones may your sweet dreams today in wish you this year and i wish you a wonderful birthday!
3、一年中，今天是属於你的：你的生日，你的华诞。我祝贺你，这张贺卡，还有真诚的心，都是属於你的。
year， today is your day， your birthday， your birthday。 i congratulate you， this card， and a sincere heart， all belongs to you。
4、也许你并不是为我而生，可我却有幸与你相伴。愿我有生之年，年年为你点燃生日的烛焰。
maybe you are not born for me， but i am lucky enough to accompany with you。 may my lifetime， for every year you light up the birthday candle。
5、生活要精彩，努力才痛快，生命要多彩，一路才畅快，生日要喝彩，寿星才愉快。亲爱的，生日快乐。
life is wonderful， hard time， life is colorful， all the way to carefree， birthday to applaud the birthday girl just happy。 dear， happy birthday。
6、日光给你镀上成熟，月华增添你的妩媚，生日来临之际，愿朋友的祝福汇成你快乐的源泉……
give you the sun plating on mature， yuet add your charm， birthday is approaching， let friends blessing converge into the source of your happiness……
7、我不用甜言蜜语，我没有贵重礼物，我没有惊人的举动，我只有诚心诚意地为你送上一份关怀，简单的跟你说句：生日快乐!
i don\'t need sweet words， i don\'t have a precious gift， i didn\'t move， i only in good faith for you to send a care， simple with you say： happy birthday!
8、人生路上出许会有坎坷，但是勇敢走上前去，勇敢为自己做一个抉择。今天是你的生日，我在远方祝福你，愿你很快成功。
life may have on the bumpy， but brave stepped forward， brave to make a choice。 today is your birthday， i in the distance bless you， may you success soon。
9、因为你的降临，这一天，成了一个美丽的日子，从此世界便多了一抹诱人的色彩。朋友，祝你生日快乐!
because your arrival， on this day， has become a beautiful day， from then on， the world was then many a put on a wipe attractive color。 friends， i wish you a happy birthday!
10、想你在每一个有星星的夜晚，念你在每一刻欢乐的时光，盼你在每一次想你的瞬间，爱你在每一秒呼吸的间隙。
miss you in every night， the stars read you in every moment of joy， looking forward to you in every moment， think you love you in every second breath of clearance。
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1、愿您在这只属于您的日子里能幸福地享受一下简单，弥补您这一年的辛劳。
may you enjoy this simple life in your only days and make up for your hard work this year.
2、支支灿烂的烛光，岁岁生日的幸福。幸运的你，明天会更好!
a splendid candle, a happy birthday. lucky you, tomorrow will be better!
3、梦境会褪色，繁花也会凋零，但您曾拥有过的将伴您永藏，生日快乐!
the dream will fade, and the flowers will wither, but what you have will be with you forever. happy birthday!
4、青春阳光欢笑为这属于你的日子，舞出欢乐的节拍祝你生日快乐!
youth, sunshine, laughter for this day belongs to you, dance a happy beat, happy birthday to you!
5、感谢上帝赐给我像你这样的朋友!在你的生日里，我愿你快快活活!
thank god for giving me a friend like you! on your birthday, i wish you to be happy!
6、在你生日之际，我只有默默的为你祈祷为你祝福：生日快乐，永远幸福!
on your birthday, i only pray silently for you: happy birthday, always happy!
7、热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄来一件小礼物。多保重。
warm congratulations on your birthday. i send you my love and a small gift. take care.
8、赠你明月清风，赠你深深情谊，你的生日是我的欢乐，也是岁月的馈赠。
to give you a bright moon and give you a deep friendship, your birthday is my joy, and also a gift from time to time.
9、愿你的容颜像春天般绚烂，衷心祝福你──多情的女孩，生日快乐!
may your face be as gorgeous as spring, best wishes to you, a passionate girl, happy birthday!
10、祝你生日健康愉快，祝你天天健康愉快，愿你一切愿望都能实现。
i wish you a happy and healthy birthday. i wish you every day health and happiness, and wish all your wishes come true.
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1、生日快乐，亲爱的。你是世上最可爱的人。
Happy birthday, dear. You are the loveliest person in the world.
2、好同事好朋友，好人一生快乐，生日大快乐啊！
Good colleagues, friends, the good life happiness, big happy birthday!
3、希望你身体强壮，快快长大，越长越可爱哦。
Hope your body strong, grow up quickly, more long more lovely.
4、宝贝祝福你的每一天都如画一样的美丽！生日快乐！
Baby wish you every day as picturesque beauty! Happy birthday!
5、人的命，三分天注定，七分靠奋斗。祝自己生日快乐！
Person\'s life, three day doomed, seven points by struggle. Happy birthday to myself!
6、敢于向黑暗宣战的人，心里必须充满光明。祝自己生日快乐！
Who dares to declares war on the dark, the in the mind must be full of light. Happy birthday to myself!
7、生日了，也什么好说的，大家心照！你懂的！记得要快乐！
Birthday, also what to say, we glance! You know! Remember to be happy!
8、愿你像颗种子，勇敢地冲破泥沙，将嫩绿的幼芽伸出地面，指向天空。
May you like a seed, sediment, brave enough to break through the pale green buds are out of the ground, pointing to the sky.
9、希望我是第一个向你道“生日快乐”的朋友，愿这一年中快乐成功！
Wish I was the first one said \"happy birthday\" to you friend, happy to this year successfully!
10、思念万千，祝福无数，在你生日来临之际，祝你生日快乐，心想事成！
Myriad, wishing you a numerous, in your birthday approaching, I wish you a happy birthday, happy!
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1、摘一片雪花，把祝串成洁白的树挂，为你的生日奉献一朵亮丽的心花。
pick up a snowflake, and wish you a bunch of white trees to make a beautiful flower for your birthday.
2、愿我们的友谊如同太阳与大地的结合一样自然，一样自由，一样充满生机。
may our friendship be as natural and free as the combination of the sun and the earth.
3、生活富庶喜盈盈，日子过得甜蜜蜜，快快活活乐陶陶，乐乐悠悠喜上眉梢!
life is full of happiness, life is sweet, and life is happy and joyful.
4、甜甜的蛋糕，甜甜的祝福，轻柔的烛光，深深的祝福。生日快乐!
sweet cakes, sweet wishes, gentle candles, deep blessings. happy birthday!
5、朋友，在这美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐!
friends, in this beautiful day, grasp your happiness. happy birthday to you!
6、一份不渝的友谊，执着千万个祝福，给我想念的兄弟姐妹，温馨地问候。
for our ever lasting friendship, send sincere blessings and warm greetings to my brothers and sisters whom i miss.
7、思念万千，祝福无数，在你生日来临之际，祝君生日快乐!
miss you, bless you, happy birthday to you when your birthday comes.
8、年年生日，岁岁平安。愿心情如夏日玫瑰，绽放出快乐、幸福、美满!
every year\'s birthday is safe. may our hearts be like summer roses, full of happiness, happiness and happiness.
9、把我的礼物送上，把我的心儿捎上，坚信你会快乐无比祝生日快乐!
send my gift to my heart and believe that you will be happy. happy birthday!
10、今天是我闺蜜生日，祝她生日快乐好么，祝我们的友谊天长地久!
today is my girlfriend\'s birthday. wish her a happy birthday. ok, may our friendship last forever!
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1、愿你生日快乐，微笑生活每一天！
Happy Birthday to you, Smile every day of your life!
2、生日快乐，似水流年终不忘，长生归来仍少年！
Happy birthday, like a stream of water at the end of the year, the return of a long life is still young!
3、朋友，希望你喜欢我送的晴朗，祝你生日快乐。
Friends, I hope you like the sunshine I send you. Happy birthday to you.
4、祝你生日快乐，愿幸福永远相伴！
Happy birthday to you. May happiness always accompany you.
5、在你生日到来的今天，我愿所有的欢乐和喜悦，所有的幸福与满足都涌向您的窗前。
On the arrival of your birthday, I wish all the joy and joy, all the happiness and satisfaction to your window.
6、愿你生活路上幸福无限！生日快乐！
May you live happily ever after! Happy birthday!
7、让欢乐充满时空，让时空充满欢乐。祝生日愉悦！
Let joy be filled with time and space, and let time and space be filled with joy. Happy birthday!
8、生日歌为你欢乐奏响，快乐幸福伴你成长。
Birthday song plays for your joy, happiness accompanies you to grow up.
9、愿你被幸福环绕，被好运追逐，被快乐降伏，被笑容粘住。
May you be surrounded by happiness, pursued by good luck, subdued by happiness and glued by a smile.
10、在精致的蛋糕上点燃蜡烛，点燃希望，点燃祝福。
Light candles, hope and blessings on delicate cakes.
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